
I 1996 besluttede man at byens beboere skulle bruge Anlægget mere, for at udnytte den 
fantastiske beliggenhed så tæt på bymidten. 

Kulturrådet med Eigil Rasmussen, Lise Werner og Inge Lis Olsen begyndte at afholde små 
koncerter i anlægget i sommerperioden i 1996, også for at styrke det lokale musikliv. 

Det har så igennem 24 år koncerter, til at være en stor begivenhed for mange borgere som 
ser frem til årets 10 picnickoncerter, som afholdes om onsdagen i juni, juli samt første 
onsdag i august. 

Vi har fornøjelsen at udvælge de 10 orkestre fra de mange musiktilbud der er i kommunen, 
og år for år kommer der flere gæster. Størst antal nåede vi ved sidste koncert inden 
corona-nedlægningen, hvor vi præsenterede en gammel Slagelse dreng Torben Lendager 
og hans orkester. Det samlede næsten 3300 gæster, hovedsagelig kvinder ... han var i 
gamle dage et stort teenageidol. 

Vi har ca. 300 støttemedlemmer som hver betaler 150.- om året, samt vi prøver at få 
sponsorer i byens erhvervsliv, ud over et tilskud vi får fra Slagelse kommune. 

Vi benytter en BBS lyd og scene, og det koster fremover 100.000.- pr sæson, orkestrene 
får 4000.-til at afholde deres omkostninger, samt vi betaler kodaafgift. Se vores budget 

Bestyrelsen arbejder gratis, men året afsluttes med et bestyrelsesmøde, hvor vi går i byen 
og spiser, når vi har gennemgået årets gang, og aftalt hvad vi skal gøre i det nye år. 

Vi henvender os til alle i kommunen, uanset alder, da de unge familier med børn benytter 
aftenen til at komme på legepladsen. De opnår et sammenhold, og møder andre, så vores 
koncerter har en stort social betydning. 

Bestyrelsen håber på Kommunes velvilje på vores ønske om tilskud, så vi kan afholde 
sæson 25 med fuld musik. Sidste koncert i 2023 er koncert 250 og hvis vi har penge til det, 
vil gøre noget særligt ud af denne aften. 

  

På bestyrelsens vegne 

Eigil Hou 
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